

*125PV

1月1日至15日早鳥獎賞

Jan 1 – 15 Early Bird Reward

新年新開始,您需要清新醒神的玉檸檬激發正面思考!您亦可以將精油加入晚霜每晚使用,讓肌膚於翌日散發光采! Young Living 已為您準備好新年必不可少的賀年利是封!讓您為親人送上豐盛祝福,一同迎接健康新生活。 利是封數量有限,送完即止。

Start your day with the bright and refreshing scents of Jade Lemon! Apply it in your lotion and cream every night to purify the skin and have a glowing skin the next day! Be ready for our limited-edition red packets this year too! With the unique design, we believe our red packets give your family blessings of abundance! Limited quantity while stock lasts!



Release 複方精油 Release 5ml

總值Total Value HK\$382 (HK\$145 + HK\$237)

蘊含多種花香和柑橘精油的Release,助您釋放一年累積下來的情緒。每當感覺疲累時,嘗試吸聞Release, 它能助您重拾身心和諧與安穩感覺。

Infused with floral and slight citrusy scents, Release helps you to let go negative emotions from 2020. Breathe in this scent to restore a sense of peace and emotional well-being.



Slique Essence複方精油 Slique Essence 15ml

總值Total Value HK\$737 (HK\$145 + HK\$237+HK\$355)

連場的節日大餐可會令您感覺飽滯?由今日起建立使用Slique Essence的習慣吧! 將2-4滴精油加入Slique 茶包、清水或者其他飲品中,它所散發的香氣有助減輕饑餓 感覺,促進消化。

Festive big meals may upset your stomach. Take Slique Essence daily to support digestion! Add 2-4 drops to Slique Tea, water or your favorite beverage. It could help control hunger and maintain healthy digestion.





450PV + 300PV

Clarity 複方精油 Clarity 15ml

總值Total Value HK\$1,290 (HK\$1+5 + HK\$237+HK\$355 +HK\$553)

年初是檢視自己、展望未來的最佳時機! 訂立2021目標前擴香Clarity,其獨特的草本氣味令人保持頭腦清晰,亦能讓您好好 確立目標及規劃未來方向,重拾生活平衡。

Start your 2021 with reviewing the past and setting goals for future! Diffuse Clarity which has a unique herbaceous othing aroma that supports clarity when you establish personal goals and plans.





適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限,先到先得,送完即止。有關優惠條款及細則,請參閱Young Living官方網頁。 如有任何查詢,Young Living將保留最終決定權。

Available for Hong Kong & Macau market, Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts, Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final



